
3rd Session, 52nd Legislature
New Brunswick
43 Elizabeth II, 1994

3^e session, 52^e législature
Nouveau-Brunswick
43 Elizabeth II, 1994

BILL
112

**AN ACT TO AMEND THE
BEAVERBROOK ART GALLERY ACT**

Read first time: December 2, 1994

Read second time:

Committee:

Read third time:

PROJET DE LOI
112

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LA GALERIE D'ART BEAVERBROOK**

Première lecture: le 2 décembre 1994

Deuxième lecture:

Comité:

Troisième lecture:

HON. FRANK McKENNA

L'HON. FRANK McKENNA

BILL 112

PROJET DE LOI 112

**An Act to Amend the
Beaverbrook Art Gallery Act**

**Loi modifiant la
Loi sur la Galerie d'art Beaverbrook**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *The Beaverbrook Art Gallery Act, chapter B-1 of the Revised Statutes, 1973, is amended by adding after section 2 the following:*

1 *La Loi sur la Galerie d'art Beaverbrook, chapitre B-1 des Lois révisées de 1973, est modifiée par l'adjonction après l'article 2 de ce qui suit:*

2.1 The Beaverbrook Art Gallery is designated as the Provincial Art Gallery.

2.1 La Galerie d'art Beaverbrook est désignée Galerie d'art provinciale.

2 *Subsection 5(2) of the Act is amended*

2 *Le paragraphe 5(2) de la Loi est modifié*

(a) in the portion preceding paragraph (a) by striking out "seventeen" and substituting "eighteen";

a) au passage précédant l'alinéa a), par la suppression des mots «dix-sept» et leur remplacement par les mots «dix-huit»;

(b) by adding after subparagraph (a)(ii) the following:

b) par l'adjonction après le sous-alinéa a)(ii) de ce qui suit:

(ii.1) the Minister of Municipalities, Culture and Housing,

(ii.1) le ministre des Municipalités, de la Culture et de l'Habitation,

EXPLANATORY NOTES

Section 1

The Beaverbrook Art Gallery is designated as the Provincial Art Gallery.

Section 2

(a) This amendment is consequential on the amendment made in paragraph 2(b).

(b) The Minister of Municipalities, Culture and Housing is authorized to nominate a person to be a member of the Board of Governors of The Beaverbrook Art Gallery.

NOTES EXPLICATIVES

Article 1

La Galerie d'art Beaverbrook est désignée Galerie d'art provinciale.

Article 2

a) Cette modification est corrélative à celle faite à l'alinéa 2b).

b) Le ministre des Municipalités, de la Culture et de l'Habitation est autorisé à nommer une personne membre du conseil d'administration de la Galerie d'art Beaverbrook.